
وزیر جهاد کشاورزی: تولید غلات
امسال ۱۷ درصد رشد کرد

سیدجواد ساداتی نژاد گفت: در سال جاری زراعی در تولید غلات به طور
متوسط ۱۷ درصد رشد داشتیم.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از مهر، سیدجواد ساداتی نژاد، وزیر جهاد کشاورزی در افتتاحیه
نهمین نمایشگاه جامع نهادههای کشاورزی با تاکید بر برگزاری
یکپارچه نمایشگاه بخش کشاورزی گفت: وزارت جهاد کشاورزی به دنبال

دریافت مجوز برای مدیریت یکپارچه نمایشگاههای بخش کشاورزی است.

وی افزود: در سال جاری زراعی در تولید غلات رشد داشتیم و به طور
متوسط ۱۷ درصد رشد تولیدات رقم خورد. بنابراین میتوان گفت روند

تولید در بخش کشاورزی کشور صعودی است.

وزیر وزارت جهاد کشاورزی ادامه داد: در حوزه کشت قراردادی،
قراردادها از یک میلیون و ۲۰۰ هزار عبور کرده و سال آینده با

وسعت بیشتر برنامهها ادامه خواهد یافت.

ساداتی نژاد در بخش دیگر سخنان خود بیان کرد: فعالیت برای سنددار
کردن زمینهای کشاورزی در حال انجام است. در این باره امسال رشد
۷۰۰ درصدی داشتیم. پیش از دولت سیزدهم فقط ۴ درصد زمینهای
کشاورزی دارای سند بودند در حال حاضر این عدد به ۱۵ درصد رسیده
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است. هدف سنددار شدن تمام زمینهای بخش کشاورزی تا سال ۱۴۰۲ است.

وزیر جهاد کشاورزی در حوزه صادراتی نیز عنوان کرد: در جلساتی که
چهارشنبه هر هفته برگزار میشود موانع صادرات یک به یک مطرح و
مدیران مربوطه در حال رفع و رجوع این مشکلات هستند. در حوزه
سرمایه گذاری نیز آمارها نویدبخش خوبی هستند. امسال در حوزه
سرمایه گذاری در بخش کشاورزی شاهد رشد ۴۵ درصدی بودیم. سهم این
بخش در تولید ناخالص ملی (GDP) 11.7 درصد است که این آمار در

حوزه سرمایه گذاری هم محقق شود.

تاکید بر سلامت محصولات

ساداتی نژاد در ادامه این مراسم با تاکید بر غذای سالم، ارزان
ایرانی تصریح کرد: یکی از دغدغه کشاورزان کیفیت نهادههای کشاورزی
اعم از کود، سم و… است. رئیس جمهوری هم بر غذای سالم و ارزان
تاکید دارد و از وزارت جهاد کشاورزی درخواست پیگیری موضوع را
دارد. در این باره تولیدکننـدگان بایـد از ظرفیـت شرکتهـای دانـش

بنیان استفاده کنند.

وزیر جهاد کشاورزی با اشاره به نشان سلامت در «شورای راهبردی
تحقیقات سلامت محصولات کشاورزی وزارت جهاد کشاورزی» اظهار کرد:
انتظار است بهره برداران و کشاورزان از ظرفیت ایجاد شده استفاده
کنند. به عنوان مثال این موضوع در حوزه برنج کاری پیگیری شد یعنی
برنجهایی بدون استفاده از کودهای شیمیایی تولید شدند که از سلامت
کامل برخوردار هستند. امیدواریم نشان سلامت در سایر محصولات

کشاورزی نیز اجرایی شود.

وزیر جهاد کشاورزی در پایان سخنان خود با بیان اینکه ابلاغ قانون
رفع موانع تولید کمک بزرگی به بخش کشاورزی کشور است، گفت:
معتقدیم تمام امور مربوط به حوزه کشت و کار از تولید تا توزیع و
مدیریت و نظارت بر بازار باید به تشکلها واگذار شود. در حوزه
تنظیم بازار این امر مهم به خود اتحادیهها و انجمنهای طیور
واگذار شده و پیگیر هستیم تا این موضوع برای دامداران نیز اجرایی

شود.

گفتنی است نمایشگاه جامع نهادههای کشاورزی از ۱۹ تا ۲۲ دی در محل
دائمی نمایشگاه بین المللی تهران در حال برگزاری است.
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